



A presentation by

HILL DICKINSON

hilldickinson.com

希德律師行歡迎各位香港人來到英國！

Contacts



Jonathan Brown
Non-Executive Chair
Hill Dickinson LLP
Corporate Lawyer

DDI: +44(0)151 600 8527
M: +44(0)7920 003 857
E: jonathan.brown@hilldickinson.com

Hill Dickinson LLP
No. 1 St Paul's Square
Liverpool
L3 9SJ
United Kingdom



Lizzie Jones
Senior Associate
Hill Dickinson LLP
Corporate Lawyer

DDI: +44(0)151 600 8313
M: +44(0)7923 560 883
E: lizabeth.jones@hilldickinson.com

Hill Dickinson Hong Kong
33B United Centre
95 Queensway
Admiralty
Hong Kong



Yvette Yu
Partner
Hill Dickinson Hong Kong

DDI: +852 2525 7238
M: +852 9101 0579
E: yvette.yu@hilldickinson.com

How can we help you?

Non-legal 非法律事務

- Certifying Documents 認證文件
 - Bank Accounts 銀行戶口
 - Employment Checks 工作核查
 - Local Authority Applications 向本地機構的申請
 - UK Government Applications 向英國政府的申請
 - School Applications 入學申請
- Notary Public 國際公證人
 - Something different but we can put you in touch with a Notary
 - e.g. if need a document to be apostillised in accordance with the Hague Convention 海牙認證加簽服務
- References 轉介服務
 - Worked in the City since 1990 and Hill Dickinson has many longstanding connections

How can we help you?

Non-legal 非法律事務

- Introductions to other professionals eg:
 - Accountants 會計師
 - Surveyors 測量師
 - Architects 建築師
 - Engineers 工程師
 - Other Solicitors 其他事務律師
 - Tax Advisers 稅務顧問
 - PR & Marketing 公關與行銷
 - Investor Networks 投資者
 - Patent Attorneys 專利代理人
 - Banks 銀行
 - Recruiters 招聘公司
 - Estates Agents/Commercial Property Services 地產/物業

How can we help you?

Legal Services 法律服務

- Banking 銀行
- Corporate 企業
- Real Estate 房地產
- Construction 建設
- Litigation 訴訟
 - Commercial
 - Property
- Commercial Agreements 商業合約
- Employment 就業
- Pensions 退休金
- Restructuring 重組
- Technology 科技
- Intellectual Property 知識產權
- Regulatory 監管
- Planning & Environmental 規劃與環境
- Family 家庭
- Trust & Estates 信托與遺產
- Marine Services Group 海事服務
- Health Services Group 醫療保健

How can we help you?

Hong Kong team 香港團隊

Our team of 20 legal professionals in Hong Kong are on the ground to assist and support your needs.

我們在香港由 20 名法律專業人士組成的團隊隨時為您提供協助和支持。

- Notary services – We provide notarisation and legalisation of HK documents for use in UK
公證服務 — 我們為在英國使用的香港文件提供公證及法律加簽服務
- Conveyancing – We handle HK property matters (residential and commercial)
物業轉讓 — 我們處理香港物業事宜（住宅和商業）
- Good character and criminal records – We assist with application for and production of necessary records to support your visa application
良好的品格和犯罪記錄 — 我們協助申請及準備所需紀錄以支持您的簽證申請
- Investments – We provide legal support and guidance in managing your investments in HK, e.g. MPF and insurance
投資 — 我們為您管理香港的投資提供法律援助及指導，例如：強積金及保險
- ...and more
...及更多

About Hill Dickinson LLP

Founded in 1810

Offices:

- UK:
 - Liverpool
 - Manchester
 - Leeds
 - Newcastle
 - London
- Europe:
 - Monaco
 - Greece
- Far East:
 - Hong Kong
 - Singapore

About Hill Dickinson LLP

Over 950 people with over 200 Partners and Legal Directors

£119m Turnover

Values:

- Trust 信任
- Respect 尊重
- Innovation 創新
- Collaboration 合作

Leading Top 40 Law Firm in the UK 英國40大最佳律師行之一

Corporate Responsibility 企業責任

The Hill Dickinson Foundation 希德基金會

- We are committed to making a positive contribution to the communities and regions in which we operate
我們致力於為我們所在的社區和地區作出積極貢獻。
- The Hill Dickinson Foundation provides financial support to small grassroots charities and community projects in each of the UK locations that the firm operates in (Liverpool, Manchester, London and Leeds.) The grants usually allow organisations to kick-start a beneficial project in the community or continue providing a much-needed service in the local area.
希德基金會為律師行運營的每個英國地區（利物浦、曼徹斯特、倫敦和利茲）的小型基層慈善機構和社區項目提供財政支持。這些贈款通常允許這些機構在社區中啟動有益的項目或在當地繼續提供迫切需要的服務。
- Every year we look for charities and projects that fall within certain themes that we decide are important to us as a business.
每年我們都會尋找對我們作為企業而言重要和與特定主題相關的慈善機構和項目。
- So far, the Hill Dickinson foundation has provided funding of over £329,528.
迄今為止，希德基金會已提供超過 329,528 英鎊的資助。

Equality, Diversity & Inclusion 平等、 多元化和包容

The Hill Dickinson Schools Outreach Programme 希德學校外展計劃

- At Hill Dickinson, we understand the importance diversity and inclusion plays and the wide reaching benefits it brings to our people, our clients and our business.
在希德律師行，我們了解多元化和包容性的重要性及其為我們的員工、客戶和業務所帶來的廣泛利益。
- We continuously work towards creating an inclusive environment where everyone is treated equally, with respect and where differences are celebrated.
我們不斷努力創造一個包容的環境，讓每個人都受到平等對待、被尊重和慶祝差異。
- We are passionate about opening up access and opportunity in the legal sector which is why we have developed a school outreach programme in each of the UK locations in which we operate. The programme is designed to highlight the variety of careers and routes available within a law firm and provide direct access to legal and central services professionals who can share experiences, career journeys and knowledge.
我們熱衷於開放更多接觸法律部門的機會，為了這原因我們在營運的每個英國地區都制定了學校外展計劃。該計劃旨在突顯律師行內廣泛的職業與發展，並提供與可以分享經驗、職業生涯和知識的法律和中央服務專業人員直接接觸的機會。

About the firm

- An international commercial law firm
- More than 950 people, including over 200 partners and legal directors
- Offices in the UK, mainland Europe and Asia
- Over 200 years of heritage
- Full-service offering
- Specialists in a wide range of market sectors
- Comprehensive corporate responsibility programme of activity